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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a minisztérium a közúton közlekedő 
gépjárművek átlagsebességének mérésére alkalmas eszközök alkalmazását 2.?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kézhez kaptam a K/4425. számú írásbeli kérdésemre adott államtitkári tájékoztatót, azonban 
sajnálattal konstatáltam, hogy az abban feltett kérdések egyikére sem kaptam választ.

Továbbra sem került megerősítésre a minisztérium részéről, hogy igaz-e, miszerint a hatóság a fő 
közlekedési útvonalakon a gépjárművek átlagsebességének kiszámítására alkalmas képfelvevő 
berendezéseket tesztelt abból a célból, hogy a gépjárművezetőket a folyamatos közúti 
szabálykövetésre ösztönözze?

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdéseim lennének (továbbra is) Önhöz:

1. Milyen eredménnyel zárultak a hatóság vizsgálatai az átlagsebesség mérésére képes berendezések
tekintetében?

2. Tervezi-e a kormány a közeljövőben átlagsebesség mérésére alkalmas berendezések telepítését a 
magyar közutakon? Ha igen, milyen mennyiségben és ütemezésben?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. március 13.

Dr. Oláh Lajos
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